
Протокол № 39
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 26 березня 2019 року                                                м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
секретар постійної комісії - Сорока П.В.;
члени постійної комісії: Голобородько О.В., Руденко Д.П., 

Савченко С.В.

Відсутні:

члени постійно комісії: Бевзенко М.В., Бублик Я.В.,  Каспров К.В.

Присутні запрошені:
Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном

виконавчого апарату обласної ради;
Головченко  Олександр  Олександрович  –  заступник  генерального

директора ОКВП «Дніпро-Кіровоград»;
Джулай  Володимир  Олександрович  –  директор  КП «Знам'янська

обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  хід  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  з
питань власності від 20 лютого 2019 року № 488 «Про виконання рішення
постійної комісії обласної ради з питань власності від 28 січня 2019 року
№ 479».

Інформує:  Головченко  Олександр  Олександрович  –  заступник
генерального директора ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

 
2. Про виконання рішення постійної комісії  обласної ради з питань

власності від 20 лютого 2019 року № 490 «Про створення належних умов.
Інформує:  Джулай  Володимир  Олександрович  –  директор

КП «Знам'янська  обласна  бальнеологічна  лікарня»  Кіровоградської  обласної
ради».

 
3.  Про  внесення  змін  до  Програми  забезпечення  сучасними

інформаційно-комунікативними  системами  сільських  територіальних
громад Кіровоградської області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
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4.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  11  грудня
2018 року № 582.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
5. Про внесення змін до проекту рішення Кіровоградської  обласної

ради «Про пільги з орендної плати».
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
6. З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
7. Про погодження переведення нерухомого майна у житловий фонд.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
8. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності

територіальних громад сіл, селищ та міст області.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
9.  Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми

власності.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
10.  Про  затвердження  фінансових  планів  комунальних

некомерційних підприємств.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
11.  Про  Статут  комунального  некомерційного  підприємства  

«Староосотський  дитячий  обласний  протитуберкульозний  санаторій
Кіровоградської обласної ради».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
12.  Про  Статут  комунального  некомерційного  підприємства

«Регіональний  центр  громадського  здоров’я  Кіровоградської  обласної
ради».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
13. Про звіт Антимонопольного комітету України.
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Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
14.  Про  Статут  комунального  підприємства  «Кіровоградфармація»

Кіровоградської обласної ради.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
15.  Про  оновлення  основних  фондів  та  підвищення

енергоефективності  будівель  інтернатних  закладів  соціального  захисту
населення.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

16. Різне.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про хід виконання рішення постійної комісії обласної ради з питань
власності від 20 лютого 2019 року № 488 «Про виконання рішення постійної
комісії обласної ради з питань власності від 28 січня 2019 року № 479».

З  інформацією  виступив:  Головченко  О.О.  –  заступник  генерального
директора  ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Вирішили:     Прийняти  рішення № 502 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

2. Про виконання рішення постійної  комісії  обласної  ради з питань
власності від 20 лютого 2019 року № 490 «Про створення належних умов.

З  інформацією  виступив:  Джулай  В.О.  –  директор  КП «Знам'янська
обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради».

Чудний О.В. вніс пропозицію рекомендувати КП «Знам’янська обласна
бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради»  продовжити роботу
щодо  забезпечення  належних  умов  для  перебування  осіб  з  обмеженими
фізичними  можливостями  в  лікарні,  у  тому  числі,  проведення  відповідних
ремонтних  робіт  та  закупівлі  обладнання  для  можливості  забезпечення
тендерних умов з метою участі підприємства у державних закупівлях путівок,
замовниками яких є органи соціального захисту населення

Вирішили:     Прийняти  рішення № 503 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

3.  Про  внесення  змін  до  Програми  забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  сільських  територіальних
громад Кіровоградської області.

З інформацією виступив:  Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.
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Вирішили:     Прийняти  рішення № 504 (додається).
Голосували: “За” –6 (одноголосно).

4. Про  внесення змін до рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 582.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 505 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

5.  Про внесення змін  до проекту рішення Кіровоградської  обласної
ради «Про пільги з орендної плати».

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 506 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

6.  З  інформацією  виступив:  Шепель  А.В.  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 507 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

7. Про погодження переведення нерухомого майна у житловий фонд.
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Чудний О.В. повідомив,  що відповідно  до статті  59-1 Закону України

“Про місцеве самоврядування в Україні” через наявність конфлікту інтересів не
братиме участі у голосуванні при розгляді даного питання.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 508 (додається).
Голосували:  “За”  –  5  (Арсірій  В.В.,  Голобородько  О.В.,  Савченко  С.В.,

Сорока П.В., Руденко Д.П.).
Чудний О.В. - не голосував.

8. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 509 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

9. Про передачу майна з балансу на баланс без зміни форми власності.
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 510 (додається).
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Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

10. Про затвердження фінансових планів комунальних некомерційних
підприємств.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 511 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

11.  Про  Статут  комунального  некомерційного  підприємства  
«Староосотський  дитячий  обласний  протитуберкульозний  санаторій
Кіровоградської обласної ради».

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 512 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

12.  Про  Статут  комунального  некомерційного  підприємства
«Регіональний  центр  громадського  здоров’я  Кіровоградської  обласної
ради».

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 513 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

13. Про звіт Антимонопольного комітету України.
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 514 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

14. Про Статут комунального підприємства «Кіровоградфармація»
Кіровоградської обласної ради.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 515 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

15.  Про  оновлення  основних  фондів  та  підвищення
енергоефективності  будівель  інтернатних  закладів  соціального  захисту
населення.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 516 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).
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16. У “Різному”  депутати розглянули лист управління Східного офісу
Держаудитслужби  в  Кіровоградській  області  стосовно  результатів  аудиту
комунального  підприємства  “Кіровоградфармація”  Кіровоградської  обласної
ради  та  взяли  до  уваги  рекомендації,  надані  управлінням  Східного  офісу
Держаудитслужби в  Кіровоградській області,  які будуть враховані у подальшій
роботі.

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний

Секретар постійної комісії                                                      П.Сорока


